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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BRAŠĆINE-PULAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/16-14/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-16-2 
Rijeka,  29.siječnja . 2016 

 

  
  
  
                                    

ZAPISNIK 
S 14.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 
14. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 28. siječnja 2016. (četvrtak) godine s početkom u 
16,00 sati  
 
Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ksenija Marojević Velčić, zamjenica predsjednika VMO 
3. Teo Božanić, član VMO 
4. Josip Ukalović, član VMO  
5. Marijana Grubišić,član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

Sjednici nisu bili nazočni: 
 

Usvajanje zapisnika sa 13. sjednice VMO Belvedera 
�  Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Izrada i usvajanje Izvještaja o radu VMO za 2015. 
2. Izvještaj o održanom Memorijalnom turniru Zvonimir Škerl 
3. Zahtjevi građana 
4. . Razno 

 
 

Ad.1 
Predsjednik upoznao vijećnike s pripremljenim izvještajem o radu Vijeća za 2015. godinu, uz 
napomenu ako ima primjedbu ili nadopunu istog.   
Zaključak: 
 

Vijeće MO Brašćine-Pulac jednoglasno je prihvaća Izvještaj o radu VMO za 2015. godinu 
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Ad.2 
Predsjednik Vijeća upoznao vijećnike  o održanom memorijalnom turniru Zvonimir Škerl koji se 
održao 16.siječnja 2016. godine u dvorani Dinko Lukarić (izvještaj u prilogu) 
 

Vijeće MO Brašćine-Pulac jednoglasno je usvaja izvještaj 
 
 
 

 
Ad 3. 
Predsjednik upoznao vijećnike s dopisom OŠ Belvedere vezano za prijedlogom postavljanja 
usporivača – jastuka ispred škole zbog prebrze vožnje. 
 
 

- Zaključak:  
Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog uz napomenu da se dopis proslijedio stručnim 

službama ako postoje mogućnosti za  postavljanjem kamere, kako bi se nesavjesni vozači 
mogli sankcionirati.  
 
Predsjednik upoznao vijećnike s dopisom građana Pulca, a vezano za ispitivanje zračenja  koja 
odašilja antena postavljena u njihovoj blizini. Predsjednik predlaže da se dopis s peticijom 
proslijedi ministarstvu zaštite i okoliša na rješavanje 
 

- Zaključak:  
Vijeće jednoglasno prihvaća rpijedlog 

 
 
Ad.4 
 
Zbog učestalih primjedbi građana na izvođenje radova na Pulcu predsjednik predlaže da se 
prisustvuje na koordinacijskom sastanku koji se održava svaki  ponedjeljk.  
 
Sjednica je završila  u 18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisnik sastavila 
tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

Ivana Prpić Josip Rupčić 
  
 


